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Dato/tid:	  Torsdag	  06.November	  2014	  18.30-‐20.40	  
Sted:	  Svovelstikka	  1	  (Helsfyr)	  
	  
Tilstede:	  Vickey	  Bonafede	  (B),	  Allan	  Gloinson	  (C),	  John	  Sørland	  (D),	  Selje	  Lyngset	  (E),	  Kristin	  Nordseth	  (E),	  
Benedicte	  Haug	  (F)	  og	  Victoria	  Le	  (Sekretær)	  
	  
	  
Oppdateringssaker:	  
1.	   Valg	  av	  referent	  og	  godkjenning	  av	  innkalling:	  

Gjennomgang	  av	  dagsorden/	  innkalling	  ble	  godkjent.	  
Valg	  av	  referenter:	  Selje	  Lyngset	  og	  Victoria	  Le.	  
	  
	  

2.	   Oppdatering	  fra	  ledelsen:	  
Vi	  hadde	  en	  rask	  gjennomgang	  av	  hva	  som	  har	  skjedd	  siden	  sist	  oppsummert	  av	  Allan:	  
A)	  grunnkurset	  som	  var	  veldig	  vellykka	  	  
B)	  FUG-‐konferansen	  som	  Allan	  deltok	  på	  og	  var	  svært	  fornøyd	  med.	  C)Ressursfordelingsmodellen	  og	  møtet	  
i	  Bystyret.	  D)Implementering	  av	  ny	  læringsplattform,	  It´s	  learning,	  neste	  høst	  I	  UDE	  er	  det	  Bjarte	  Rømark	  
som	  er	  kontaktperson.	  
E)	  Historien	  til	  OsloKFU	  skal	  skriver	  og	  vi	  håper	  John	  og	  Kjersti	  tar	  det!	  
	  	  
	  

3.	  	   Oppdatering	  fra	  skolegruppene:	  	  
	  
A:	  John,	  de	  hadde	  møte	  5/11	  med	  ok	  oppmøte	  på.	  Her	  må	  det	  rekrutteres	  nye	  ledere	  og	  John	  trakk	  fra	  
lederen	  på	  Hauketo	  skole.	  Områdedirektøren	  fikk	  mye	  tid.	  	  
	  
B:	  Vickey.	  Det	  var	  rekordlavt	  oppmøte	  på	  møtet	  de	  hadde	  som	  begrunnes	  med	  mye	  utskiftninger	  i	  FAU-‐
lederne	  i	  området.	  Nytt	  møte	  med	  områdedirektør	  20/11.	  	  
	  
C:	  Allan	  de	  hadde	  et	  godt	  	  møte	  20/10	  med	  bra	  oppmøte	  på	  Trosterud	  skole.	  Veldig	  engasjert	  rektor	  og	  
FAU-‐leder.	  Mange	  gode	  diskusjoner.	  	  
	  
D:	  John(inntil	  videre)Møtedato	  26/11	  på	  Tonsenhagen	  skole.	  John	  holder	  litt	  i	  denne	  gruppa	  til	  vi	  finner	  
noen	  som	  kan	  overta.	  	  
	  
E:	  Selje	  og	  Kristin,	  møte	  5/11	  på	  Bjølsen	  skole.	  Trass	  i	  bare	  middels	  oppmøte	  var	  det	  bra	  møte	  med	  gode	  
diskusjoner	  og	  nyttig	  erfaringsutveksling.	  	  
	  
F:	  Benedicte	  De	  hadde	  møte	  9/10	  med	  mange	  frammøtte.	  Dette	  er	  en	  bra	  gruppe	  med	  mye	  aktivitet.	  

	  
	  
	  



	   	  
Orientering:	  
	  
1.	  	   Grunnkurset	  15.oktober:	  

Mange	  gode	  tilbakemeldinger	  ble	  gitt	  fra	  årets	  grunnkurs.	  	  	  
50	  FAU-‐ledere	  og	  medlemmer	  møtte	  opp.	  
Det	  ble	  diskutert	  om	  at	  lignende	  struktur/program	  vil	  bli	  kjørt	  neste	  år.	  
Ideutveksling	  på	  slutten	  av	  kurset,	  samt	  pausen	  i	  midten	  syns	  mange	  var	  svært	  nyttig.	  
	  

2.	   Stormøte	  i	  mars	  2015:	  
	   Dato	  er	  fastsatt:	  11.mars	  2015.	  Tema:	  ”Mangfold”.	  

	  
Relasjonsbygging:	  Fra	  Barnehage,	  barneskole	  til	  ungdomsskole	  (Trekant).	  
	  
Denne	  gang	  vil	  vi	  invitere	  både	  FAU	  ledere	  og	  rektorer	  
Astrid	   Søgnen	   er	   blitt	   invitert	   til	   å	   holde	   et	   kort	   innlegg	   –	   opplever	   at	   hun	   både	   gir	   god	   og	  
inspirerende	  informasjon	  ved	  foregående	  stormøter.	  	  
Mulig	  annen	  foredragsholder	  som	  Anne	  Kristi	  Ruud.	  	  
	  
Det	  var	  også	  snakk	  om	  hvem	  som	  skulle	  være	  prosjektleder	  for	  Stormøtet.	  
Hvordan	  fordelingen	  skal	  bli?	  Forslaget	  som	  kom	  opp	  var	  en	  prosjektleder.	  	  
Kommende	  utvalgsmøtene	  vil	  det	  da	  bli	  brukt	  tid	  på	  videre	  planlegging	  frem	  mot	  Stormøtet.	  
	  
Foreløpig	  program:	  
17.00	  :	  Suppe,	  mingling	  +	  registrering.	  
18.30	  :	  Program.	  
20.00-‐20.30:	  Stand	  og	  mingling.	  
	  
Endringer:	  Det	  ble	  foreslått	  flere	  foredragsholder	  og	  at	  møtet	  kjøres	  i	  ett,	  hvor	  det	  blir	  mingling	  på	  
slutten.	  
	  

	  
3.	   Spørreundersøkelsen:	  	  

	  
Et	  resultat	  på	  67	  respondenter	  fra	  årets	  undersøkelse.	  
Utvalget	  diskuterte	  om	  at	  det	  burde	  inkluderes	  flere	  minoritetsbakgrunner,	  men	  hvordan?	  
Benedicte	  kom	  opp	  med	  et	   forslag	  hvor	  det	  hadde	  vært	   interessant	  å	  ha	  en	  spørreundersøkelse	  
for	  å	  se	  vurderingen	  av	  ledelsen	  i	  hver	  skolegruppe.	  
	  	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  

	  
4.	   Etter	  møte	  med	  skolebyråden:	  
	   Se	  oppdatering	  fra	  ledelsen.	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  
	  
5.	  	   Djupedal	  utvalget:	  

Allan	  informerte	  om	  utvalgets	  arbeid	  som	  retter	  seg	  mot	  bruken	  av	  sosiale	  medier	  som	  kanal	  for	  
mobbing	  og	  utestengelse.	  
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Det	  presenteres	  på	  Stortinget	  og	  ledes	  av	  Kjersti	  Botne	  Larsen.	  
Det	   kom	   fram	   til	   psykisk	   helse	   er	   dårlig	   på	   skolene,	   hvor	   flere	   elever	   savner	   psykolog	   tilbud	   på	  
skolene.	  
Videre	  mente	  Benedicte	  at	  dette	  handlet	  om	  ledelsen	  på	  skolen.	  	  
	  

6. FUG	  Konferanse:	  	  
Allan	  legger	  ut	  en	  evaluering	  fra	  dette.	  Oslo	  KFU	  ble	  veldig	  godt	  tatt	  i	  mot.	  
Dette	  kan	  være	  en	  god	  plan	  for	  Stormøte	  2016.	  

	  
SAMFOR:	  
Gjennomgang	  av	  brosjyren.	  Den	  bør	  også	  forbedres	  til	  neste	  år.	  
Inspirasjonskveld	  3.februar	  2015	  –	  FAU	  lederne	  vil	  bli	  invitert.	  
Utfordringene	  ligger	  i	  å	  planlegge	  i	  forkant.	  
Ved	  innkallinger	  og	  referater	  som	  sendes	  ut	  bør	  styret	  settes	  i	  kopi	  slik	  at	  dette	  kan	  diskuteres	  på	  
møter.	  
Det	   ble	   snakk	   om	  hvor	   viktig	   det	   er	   å	   bygge	   selvtilliten	   hos	   foreldre,	   og	   er	   noe	   av	   det	   viktigste	  
budskapet	  SAMFOR	  kan	  gi.	  
	  

	  
	  

Saker	  til	  neste	  møte:	  
	  

Fortsetter	  med	  det	  som	  ikke	  ble	  tatt	  opp.	  	  
	  
	  
	  
Utvalgsmøtet	  ble	  avsluttet	  20.40,	  og	  neste	  utvalgsmøte	  er	  berammet	  04.desember.	  
Det	  inviteres	  da	  til	  «Julemøte»	  på	  Vøienvolden	  –	  velkommenJ	  
	  
	   	  
	   	  

	  
	  	  

	  
	  
	  

	   	  
.	  
	  

	   	  
	  


